
 
 

PROTOKOLL. 

Protokoll fört vid Båtsams styrelsemöte den 11 januari 2010. 

Närvarande: Lars Larsson, Ronny Johansson, Bo Jönsson, Lars Ronnje, Rinus Voorn o Lars Erik 

Blomqvist. 

Anmält förhinder: Göran Janrell. 

Saknade:  L O Nyblad o P Ståhl 

 

   1 Förslag till dagordning. 

Förslag till dagordning fastställdes. 

2  Val av sekreterare 

Ordf hälsade välkommen, till sekreterare för mötet valdes Lars Erik Blomqvist.  

3  Tyska Bryggaregårdens BK. 

L Blomqvist meddelade att klubben upphört pga kommunens sätt att agera i bl a 

bryggfrågan. TbgBK har blivit inbjudna till detta möta för att belysa frågan ifrån deras 

perspektiv och för att Båtsam ev kunna agera via kommande Båtråd. Inget svar från klubben. 

Beslutades att vid kommande Båtråd höra vad som sagt ifrån kommunens sida. 

4  Rollsö som naturreservat.  

Av BBF remitterat ärende från Lsty, att göra Rollsö till naturreservat och med bl medverkan av 

båtklubbar i området vb viss skötsel mm. Båtsam ställer sig postiv till detta men menar att bl a 

bryggor lämpliga för fler och framförallt djupgående båtar måste tillhandahållas för att samtliga 

båttyper skall få möjlighet att besöka ön. Vad gäller viss underhållsröjning, som då kanske skulle ligga 

på klubbarnas bord måste sakkunnig arbetsledning o plan över vad som skall utföras ställas till 

förfogande. Viss utbildning kanske nödvändig då vissa redskap, typ trimmer, röjsåg motsv erfordrar 

det. Försäkringsfrågan måste också lyftas fram likaså om samarbete med kommunen om exvis detta 

kunde ske under den nu årligen återkommande städdagen. Uppdrogs åt ordf att författa 

svarsskrivelse till BBF, med kopia till Båtsams styrelse o Båtrådet som orientering för vidare 

handläggning.   

5  Övriga frågor till Båtrådet den 18/1 2010. 

Avtalen inför 2010. Sommarliggare på kommunal mark. Sail 2010 ev deltagande. Uppställningsplats 

för trailers föreslås gamla fotbollsplanen utanför Lorentzbergs ordinarie uppläggningsplats. Fler 



 
stolpar för belysning och uttag. Kommunens syn på kamerbevakning. Stora sjösättningsrampen är 

enligt uppgift underminerad. 

Vb spolplattor o toatömning dels via sugtömning och hur man skall göra vid gästhamnar utan 

kommunalt avlopp samt välbesökta öar där torrtoa är enda alternativet, erfordras förtydligande om 

hur kommunen går tillväga 

Ordf sammanställer dessa o andra frågor som skall tas upp o sänder dessa till Båtrådets ordf för 

behandling. 

Beslutades: Föreslå kommune att den årliga städdagen förläggs den 29 maj. 

6  Övriga frågor. 

Beslutades att förlägga Båtsams årsmöte den 25 mars kl 1900 i KSS lokaler på Dragsö utkik. Rinus 

Voorn bokar lokal. Båtsam bjuder på traditionsenlig förtäring 

 

 

Ordf tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

Lars Erik Blomqvist   Lars Larsson 

Lyckeby båtsällskap   Tallebryggans BK  


